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Giallorossi kroczą od zwycięstwa do zwycięstwa. Wczoraj zespół pokonał

jednego z najgroźniejszych konkurentów w walce o czołowe pozycje,

Napoli. Przed meczem wywiadu dla Sky Sport udzielił Walter Sabatini.

 

Spodziewałeś się takiego startu?

- Gdy pracujesz, zawsze myślisz o najlepszym, co można zdobyć, strzeliliśmy dużo

goli, straciliśmy mało, jestem bardzo zadowolony.

 

Pallotta?

- Podchodzi do meczów w inny sposób ode mnie, chce wyciszyć każde wydarzenie.

Wcześniej zgłosiłem mu pozyskania gracza i był zadowolony. To transfer na kolejny

rok, nie powiem wam, kto to jest.

Obawiasz się, że to się skończy?

- Jestem przerażony faktem, że pozytywny czas dobiegnie końca, jednak moje

odczucia są dobre, wiem, że jest spójność między trenerem i grupą.

 

Nazwisko nowego zakupu?

- Niczego nie wyjawię...do zobaczenia.
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